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KRAJEVNA SKUPNOST MAJDE ŠILC                                                              
RAGOVSKA 7A 
8000 NOVO MESTO 
 
Novo mesto, dne 22.1.2024  
 
 

POSLOVNO POROČILO 
za leto 2023  

 
 

I. Opravljene delo v letu 2023 
 
V letu 2923 smo izvedli več projektov in drugih pomembnih aktivnosti kot smo jih načrtovali.  
 
1. V sofinanciranju s Mestno občino Novo mesto: 

 
a) Izjemno zahteven projekt postavitve športnega vadbišča v Ragovem logu v vrednosti okrog 

20.000 eur. Pri projektu je s polovično vrednostjo, ki je odpadla na KS sodelovala tudi sosednja 
KS Center. 

b) Dograditev talnih ovir za večjo prometno varnost na Ulici Marjane Kozine v vrednosti okrog 
40.000 eur 

c) Oprema novih prostorov KS na Jakčevi 25, ki jih je za potrebe KS kupila Mo Nm v vrednosti 
okrog 20.000 eur, skupna vrednost pridobitve novih prostorov pa je okrog 150.000 eur 

d) Postavitev žične ograje na otroškem igrišču na Ragovski ulici v vrednosti okrog 2000 eur 
 

2. Druge aktivnosti KS:  
 
a) Pridobitev donacije za polovično vrednost defibrilatorja in namestitev tega v Ragovem v 

vrednosti okrog 2000 eur 
b) Velik prispevek v obliki številnih aktivnosti oz. lobiranj pri zagotovitvi boljše elektrooskrbe v 

Ragovem. Bili so izvedeni ukrepi v vrednosti okrog 200.000 eur 
c) V sodelovanju z ZD Novo mesto je bil v KS za sokrajane organiziran tečaj nordijske hoje 
d) Z investitorjem novega bloka na Jakčevi smo v sodelovanju s predstavniki nekaterih blokov na 

Jakčevi in predstavniki Mo Nm dosegli, da so bila izvedena sanacijska dela na obstoječem 
parkirnem prostoru pred obstoječimi bloki v vrednosti okrog 10.000 eur.  

e) Za sokrajane smo v krajevni skupnosti organizirali smo predavanje s področja prometne varnosti  
f) V obliki seznanja sokrajanov smo organizirali več sestankov s krajani Ulice Marjane Kozine v 

zvezi s pripravo projekta za celovito sanacijo te ulice 
g) Za Mo Nm smo pripravili utemeljen predlog nujne priprave projekta za izgradnjo povezovalne 

poti iz Žibertovega hriba na Ulico Ilke Vašte, ki bi bila uporabna za interventna vozila v primeru 
neprevoznosti Ulice Marjane Kozine 

h) Izvajali smo aktivnosti za pridobitev lastništva na privatnih zemljiščih, s čimer bi omogočili 
pričetek projekta sanacije in posodobitve Ragovske in Jakčeve ulice 

i) Izvajali smo aktivnosti pri pripravi projekta obnove kanalizacije na spodnjem delu Ragovske 
j) Izvedli smo preselitev arhiva iz starih prostorov KS v nove prostore 
k) Izvedli smo več obiskov  90-letnih sokrajanov in tem izrekli voščilo ob njihovem jubileju ter jih 

primerno obdarili 
l) Posebno veliko aktivnosti smo namenjali obveščanju sokrajanov preko spletne in fb strani KS 
m) Več aktivnosti smo namenjali boljši ureditvi odjemnih mest za komunalne odpadke 
n) Različnim komunalnim, cestnim in drugim službam smo sporočali poškodbe cest, potrebe po 

obrezovanju drevja, odpravi okvar na javni razsvetljavi, obnove prometnih oznak in drugo 
o) Organizirali smo akcijo Očistimo sosesko 
p) Dosegli smo, da je bilo v Ragovem logu nameščenih več oprijemalnih ograj in odpravljene 

okvare parkovnih klopi  
q) Po dveh letih prizadevanj (  tudi preko občinskega svetnika ) smo dosegli postavitev parkovne 

klopi ob sprehajalni poti na Levičnikovi cesti 
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r) V krajevni skupnosti je deloval tudi varnostni sosvet. Ta je posebej pripravljal opozorila o slabem 
zraku v KS oz. mestu Novo mesto 

s) Izvajane so bile aktivnosti za odstranitev razpadajočih lesenih garaž Več teh je bilo tudi 
odstranjenih  

t) Zelo dobro je deloval Varnostni svet v KS 
 
 

II. Okvirni plan dela v letu 2024: 
 
1. Dopolnitev z novo opremo otroškega igrišča pod blokom Vrtovi na Krki 
2. Izgradnja klančin ob obstoječih stopnicah iz Ulice Marjane Kozine do Ragovske ulice 
3. Dopolnitev opreme v novih prostorih KS 
4. Namestitev oprijemalnih ograj ob več stopnicah  
5. Ponovno prizadevanje za pripravo podlag in po možnosti tudi izgradnje peš in kolesarske poti iz 

Žibertovega hriba do Levičnikove ceste 
6. Priprava projekta ureditve okrog 1 ha velikega otroškega igrišča na Ragovski v prostor za šport in 

družabne aktivnosti 
7. Temeljita sanacija pešpoti iz Levstikove ulice na Ulico Ilke Vašte 
8. Priprava projektov za sofinanciranje v letu 2025  
9. Organiziranje predavanj s področja prometne varnosti, preventive na področju zdravstva in drugo 
10. Investiranje na področju javne razsvetljav 
11. Tečaj nordijske hoje 
12. Usposobitev za uporabo defibrilatorja 
13. Namestitev dodatnih defibrilatorjev s pomočjo donacij  
14. Aktivnost za zagotovitev večje varnosti na Ulici Ilke Vašte 
15. … 

 

III. Sodelovanje s sodelavci občinske uprave in Komunale 

 

Sodelovanje in odzivnost sodelavcev OU in Komunale pri reševanje potreb KS je bilo na primernem 
nivoju. 

 

                                                                                                                       Adolf Zupan  

                                                                                                        Predsednik Sveta KS Majde Šilc  


